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Vraag: 

Het college geeft aan dat gestart is met de aanpak. Graag horen we nog hoe de effecten worden 
gemonitord en aan de raad worden terug gerapporteerd, en op welk moment dit is? 

Antwoord: 

De effecten van de maatregelen worden op verschillende wijzen gemonitord. Wij krijgen data 
van het Openbaar Ministerie voor wat betreft de inzet van de (flexibele) flitspalen. En we maken 
gebruik van twee databases (Viastat en TomTom) om snelheden van automobilisten te 
monitoren. Daarnaast ontvangen we cijfers vanuit de politie over de inzet op verkeersveiligheid. 
Deze informatie geeft, samen met de cijfers van overige bronnen zoals “waar staat je gemeente” 
en het Instituut voor Wetenschappelijk Onderzoek Verkeersveiligheid (SWOV), een totaalbeeld 
hoe de maatregelen bijdragen aan het gewenste doel. De effecten worden in juni 2025 door 
middel van een informatiebrief teruggekoppeld aan de Raad.  

 


